

Referat Rasegruppen Cairn Terrier via Skype 09.05.2019

Tilstede: Anita, Line, Wibeke, Elisabeth, Tone og Reidun.

Referat fra forrige styremøte ble gjennomgått og godkjent.

Saksnummer	Saksopplysninger	Ansvar	Frist
01/4	<p>Open show – oppdatering</p> <p>Dommerpresentasjonen er lagt ut.</p> <p>Dommergave</p> <ul style="list-style-type: none"> - Pute - Cairn figur <p>BIR/BIM-gaver</p> <ul style="list-style-type: none"> - Cairn figurene er på plass. <p>Kritikk skjema er i orden.</p> <p>Katalog</p> <ul style="list-style-type: none"> - Lages når påmeldingene kommer. <p>Påmelding</p> <ul style="list-style-type: none"> - Noen har hatt problemer med påmeldinger, blant annet pga feil i eposter. De som har fått feilmelding på epost er registrert. - Er det mulig å få påmelding via NKK og dogweb? Sjekker det til neste år. <p>Vipps</p> <ul style="list-style-type: none"> - RCT har vipps. 	Anita/Line	
02/4	<p>Helgesamling</p> <p>Programmet er lagt ut, og vi har fått gode tilbakemeldinger på det.</p> <p>Det er ikke partytelt på campingen. Grethe oppdaterer oss i neste møte.</p>	Grethe	
03/4	<p>Gavepremier til Open Show og utlodning</p> <p>Vi setter opp liste over alle premier og sponsorer. Premier til årets hunder blir delt ut på søndagen etter utstillingen. Vi har fått deltagerpremier fra RC. Line har med premier fra Top Pet products.</p> <p>Vandrepremier</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi må sjekke med Lene hva som er gitt tidligere. Vi må vurdere å lage retningslinjer for alle vandrepremiene, for blant annet å sikre at de kommer tilbake. 	Alle	

	<p>Plaketter</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi mangler plakettene som skal gis til vinnerne. - Diplom til de andre? 	Anita	
04/4	<p>Årets cairn på nett</p> <p>Vi vil prøve å oppdatere annenhver måned.</p> <ul style="list-style-type: none"> - Line skal få opplæring av Geir når det passer sånn. <p>Lene har oppdatert årets cairn til nå. Vi må finne ut hvor dette ligger, og oppdatere hjemmesiden.</p>	Line Tone/Anita	
05/4	<p>Diverse</p> <p>Lagerplass</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi har sjekket pris på lagerplass i Mjøndalen, og det koster kr 179/kvm. - Anita sjekker om det er noe billigere tilgjengelig i Larvik. <p>Trimmelisten</p> <ul style="list-style-type: none"> - Skal vi ha egne retningslinjer for de som skal stå på trimmelisten? Et minimum må være at de er medlem i terrier-klubben. - Line ringer de som har bedt om å stå på trimmelisten nå. <p>Distriktsrepresentanter</p> <ul style="list-style-type: none"> - Revidere arbeidsoppgavene til distriktsrepresentantene? Er det for omfattende slik det er nå? Skal det være et tettere samarbeid med styret? Dette må vi diskutere nærmere etter Open Show. - Prøve å få flere med som distriktsrepresentanter. <p>Informasjon til nye medlemmer</p> <ul style="list-style-type: none"> - Velkomst på epost til nye medlemmer? - Informasjon på epost til alle medlemmer. 	Anita Alle Line Alle Alle	

Neste møte: 29.05.2019 kl. 20:30-22:00 på Skype

Referent

Elisabeth Førland